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Deadline of Nomination 截止提名日期

10 July 2023 (17:00) 2023年7月 10日（下午5時正）
Post mark no later than 10 July 2023 if submitted by post 如以郵寄方式提交，郵戳日期須為2023年7 月 10日或之前

Initial Screening Interview 初選面試
Initial screening interview will be arranged from 11 July to 14 August 2023 by the Selection Consultant, "Deloitte", to verify the data contained in the 
nomination form, to examine the eligibil.ity of each nominee and to recommend a list of nominees for final judging interview. All information pertinent
to the nominations will be treated confidentially and will not be published unless the nominee is selected. The result and information of awardees 
will not be released by the Organizer to the public and media until the official announcement at the Press Conference to be held on 8 October 2023. 

初選面試將於2023年7月11日至8月14日期間進行。甄選顧問「德勤j將事先核實參選人表格內所填寫之資料，初選結果將呈遞評審團作最後甄選面試。
所有參選人之個人資料將予以保密，選舉結果及獲選人之個人資料將保密至2023年10月8日舉行之選舉結果公布記者招待會作正式公布。

Final Judging Interview 最後甄選面試

�II s�ort-listed
_ n.

omi_nees �!_II b_e notified and !nvited �o att�n? the fin_al jud
_
ging interview by the Panel of Judges in September 2023. The nominee will 

be informed of the date of final judging interview at the initial screening interview. 

通過初選面試之參選人將接獲通知並獲邀出席2023年9月內舉行的最後甄選面試。參選人將於初選面試時獲通知有關最後甄選面試的日期。

Nomination forms (in hard copy) enclosed with soft copy saved to USB drive shall be submitted together and send to 
35/F, One Pacific Place, 88 Queensway, Admiralty, Hong Kong 

Deloitte - Selection Consultant''Ten Outstanding Young Persons Selection 2023" 

請將提名表格正本及載有表格電子副本之隨身記憶裝置一併交回香港金鐘金鐘道88號太占廣場一座35樓

「十大傑出青年選舉2023J 甄選顧閽—德勤

Ten Outstanding Young Persons Selection 2023 Event Schedule 

十大傑出青年選舉 2023 活動日期
22 May 
5月22日
8 October 
10月8日
November 
11月

(Mon
-
da

) 
y) Kick-off Ceremony

（星期 啟動禮

(Sunday) Result Announcement Press Conference 
（星期日） 結果公布記者招待會
To Be Announced Community Service Day 
日期待定 社區服務日

17 December (Sunday) Awards Presentation Banquet 

Enquiries 
Junior Chamber International Hong Kong 
Tel.: 9440 0214 / 2543 8913 
Fax: 2543 6271 
Email: toyp@jcihk.org 
URL: www.jcihk.org/toyp 

査詢

國際青年商會香港總會
電話： 9440 0214 / 2543 8913 
傳真： 2543 6271 
電郵： toyp@jcihk.org
網址：www.jcihk.org/toyp

Panel of Judges 
Chief Judge: Dr. KO Wing Man, GBS, BBS, JP 
Judges: 
Prof. Ceajer K.C. CHAN, GBS, JP 
Dr. Carlye W.L. TSUI,SBS, MBE, JP 
Ir Prof. Alan Lam 
Dr. Maggie Koong,BBS,JP 

12月17日

The decision made by the Panel of Judges will be final and binding. 
According to the judging criteria and guidelines, a member of the Panel of 
Judges should de clare to the Panel if he/she knows any nominee 
personally, and that member of the Panel would not participate in the 
interview and discussion session with the nominee concerned. 

Results Announcement 
Results of Ten Outstanding Young Persons Selection 2023 will be 
announced at the Press Conference on 8 October 2023. The awardees and 
their proposers will be notified of the results by registered letter and be 
invited to attend the Result Announcement Press Conference and the 
Awards Ceremony. 

選舉結果公布

（星期日） 頒奬午宴

評審國
首席評審：高永文醫生，GBS, BBS, JP 
評審：
陳家強教授，GBS,JP 
徐尉玲博士，SBS, MBE,JP 
林曉鋒教授·工程師
孔美琪博士，BBS,JP 

選舉結果以評審團之決定為最終決定，參選人不可異議。
根據本會評分準則及指引，若評審認識參選人，該評審必須向評審團申報，
並且不會參與相關候選人的提問及討論。

Recognition for Awardees 
Awardees will be presented a trophy and a certificate at the Awards 
Ceremony. 
Awardees may be recommended by JCI Hong Kong for nomination in JCI 
Ten Outstanding Young Persons of the World Program organized by Junior 
Chamber International. 
Awardees will be invited to apply for membership in The Outstanding Young 
Persons Association. 

獲選者獎項

十大傑出青年選舉2023獲選名單將於2023年10月8日舉行的結果公布記 獲選者可於頒獎禮活動上獲頒發「十大傑出青年選舉j紀念獎座及獎狀。
者招待會公布。主辦機構將以掛號信邀請各獲選者及提名人出席結果公布 獲選者將有機會獲國際青年商會香港總會提名參加由國際青年商會主辦之
記者招待會及其後的頒獎禮。 世界傑出青年選舉。

獲選者可獲邀請成為傑出青年協會成員。

Important Notice 重要事項
To enable proper assessment of nominee, please ensure that all parts of the nomination form are property completed and all necessary supporting documentation is included. Failure to do so may result 
in disqualification due to insufficienUincorrect information submitted. 

All submitted documents and materials will皿be returned and will be destroyed within three months after the completion of the Selection. Please be reminded to keep a copy for your own records if 
necessary. 

The personal data collected will be protected in accordance with the Personal Data (Privacy) Ordinance (Cap.486) 
Junior Chamber International Hong Kong reserves the right to amend any selection rules and criteria as deemed necessary. In case of conflicts between the Chinese & English versions, the English version shall 
prevail 

請確保已填寫本表格所有部分並附上相關文件以作評審。 如有資料迫漏／不實或會令參選人參選資格被取消。

所有提交之文件資料及物件，恕丕退還，並在活動結束後三個月內銷毀。 請自行保留文件紀錄。

本選舉所收集的僱人資料將受《儸人資料（私隱）條例》保護。

國際青年商會香港總會保留修改選舉規章的權利。 中文版若與英文有異， 一概以英文版為準。
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